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Huvudstyrelsemöte 

RSK  

Nr 2022-5 

Datum 220411 

Plats Klubblokalen SE-vallen 

Närvarande Leif Kuusela                           Johanna Brorsson 

Lena Åsegård                          Stefan Eksberg 

Cai Mellstedt                          Anita Erixon    

Anette Krii 

Agneta Johansson 

Danny Sajatovic                                                             

 

5.1        Mötets öppnande 

Leif öppnade mötet  

5.2        Dagordning 

Dagordningen godkändes . 

5.3        Protokollsjustering 

Agneta Johansson utses att justera dagens protokoll 

5.4        Föregående mötes protokoll 

 SISU ledarutbildning: KVARSTÅR. Tid för föreläsningen med Anders och Emma är bokad till den 

20/10. Leif samordnar vidare arbete. 

 

5.5        Rapporter 

 Världscupen i orientering Borås den 26-29/5: Stefan rapporterar. 5 föreningar är med och arrangerar 

varav RSK är en. Beräknas ca 26 olika nationer med ca 800 deltagare per deltävling. Tävlingscenter blir 

Sjöbo torg, PA Halls terrass och Byttorps Idrottsplats och eventcenter Textile Fashion Center. 

Tävlingarna kommer att TV-sändas. 

 Dagsläget utdrag från belastningsregistret: Ledarlistor är klara för fotboll och IB. OL återstår. Vid 

uppvisande kan slutna kuvert tillämpas. Målsättningen är att uppvisade utdrag skall vara genomförda 

30/4. 

 Arbetsgruppen för ungdomars påverkansmöjligheter: Danny rapporterar. Ännu ej påbörjat. Bokas nu 

ett första möte 5/9 kl 18:00 i klubblokalen SE-vallen. Respektive sektion utser 1 ledare och 2 ungdomar 

att medverka. Danny kontaktar Tomas Appelqvist för att stämma av tidigare arbetet. 

 Medel för lokal utveckling: OL har beviljats 16 000 kr från Borås Stad för att renovera spångar på våra 

spår och leder. 

 Föreningsrådet: Danny rapporterar att årsmöte avhandlats den 26/3 
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5.6        Övriga frågor 

 Fråga från IB om mailadresser : Anette framförde en fråga om möjligheter att utöka mailadresser i 

befintliga system. Mötet är enigt om att IT-frågorna är komplexa samtidigt som föreningsgemensamma 

lösningar alltid skall eftersträvas. Resursfrågan avseende kompetens/tidsengagemang är svår i en ideel 

förening som RSK. Mötet ser det som en första start att få en översiktlig inventering av mailstrukturen 

och möjligheter inom dagens befintliga system. Beslut:  Anette vidtalar Krister Karhu att medverka på 

nästa huvudstyrelsemöte den 9/5 för att presentera utvecklingsmöjligheter 

 Reklamvepor: Beslut: Efter att alla sponsorer är klara görs en inventering av reklamvepornas skick och 

eventuella byten. 

 SE-vallens skyltar: Beslut: Utförande sker efter uppdaterad offert från Lennart Ståhl 

 Golvet i idrottshallen: Golvet är halkigt med risker för personskador. Beslut: Leif tar upp frågan i det 

möte som planeras med kommunens ledande företrädare för idrottsanläggningarna. 

 Postkodstiftelsens granskapsinitiativet: Beslut: Leif vidarebefordrar informationen till Ortsrådet i 

Viskafors   

5.7                  Nästa möte 

Huvudstyrelsemöte Datum Tid Plats 

Nr 2022-5 22-04-11  må 18:30 SE-vallen 

Nr 2022-6 22-05-09  må 18:00 SE-vallen 

Nr 2022-7 22-06-13  må 18:00 Ålgårdsvägen R-holm 

Nr 2022-8 22-08-15  må 18:00 SE-vallen 

Nr 2022-9 22-09-12  må 18:00 SE-vallen 

Nr 2022-10 22-10-10  må 18:00 SE-vallen 

Nr 2022-11 22-11-07  må 18:00 SE-vallen 

Nr 2022-12 22-12-05  må 18:00 SE-vallen 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

Leif Kuusela    Agneta Johansson 


